

Date: 3/8/2010

التاريخ: 2010/8/3

**Customs Notice No.(9/2010)**

**"Concerning Imposing Knowledge Dirham"**

Pursuant to Law No. (4) Of 2005 imposing Knowledge Dirham fee and based on the Executive Council decision No. (10) Of 2006 regarding the Rules of Implementation thereof.

**The following have been decided:**

**Article (1)**

A knowledge Dirham fee amounting AED 10 shall be collected and added to the basic charge of every customs transaction or service whose basic charge will not be less than AED 50 including customs fines.

**Article (2)**

Where an application involves more than a customs transaction or service, a knowledge Dirham fee shall be collected for every service or transaction whose basic charge is not less than AED 50.

This Notice supersedes the Customs Notice No. 14 /2005 imposing Knowledge Dirham and shall come into force as from the date of issue.

**Ahmed Butti Ahmed**  
Executive Chairman

**Director General of Dubai Customs**

صفحة 1 من 1

**إعلان جمركي رقم (2010/9)**

**بشأن "فرض رسم درهم المعرفة"**

استناداً لقانون رقم (4) لسنة 2005 بشأن فرض رسم درهم المعرفة، واستناداً لقرار المجلس التنفيذي رقم (10) لسنة 2006 بشأن اللائحة التنفيذية لقانون رسم درهم المعرفة.

فقد تقرر ما يلي:

**المادة (1)**

يستوفى رسم درهم المعرفة ومقداره 10 دراهم ويضاف إلى الرسم الأصلي عن كل معاملة أو خدمة جمركية لا يقل الرسم الأصلي المفروض عليها عن 50 درهماً ويشمل ذلك الغرامات الجمركية.

**المادة (2)**

إذا تضمن الطلب أكثر من معاملة أو خدمة فيستوفى رسم درهم المعرفة عن كل خدمة أو معاملة لا يقل الرسم الأصلي المفروض عليها عن 50 درهماً.

يلغى الإعلان الجمركي رقم 2005/14 بشأن فرض رسم درهم المعرفة، ويعمل بهذا الإعلان من تاريخ صدوره.



**أحمد بطي أحمد**  
الرئيس التنفيذي

مدير عام جمارك دبي

إعلان جمركي رقم ( 9 / 2010)